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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:3620 Cementbristens effekter på bostadsbyggandet

Boverket har på regeringens uppdrag analyserat vilken effekt brist på cement 
kan ha på bostadsbyggandet och svensk arbetsmarknad. Myndighetens 
bedömning är nedslående, och man konstaterar att tillgången på cement och 
betong måste lösas snabbt. Boverket gör bedömningen att regeringens förslag 
om tillfällig ändring i miljöbalken som ger Cementa ytterligare 8 månaders 
möjlighet att utöva sin verksamhet inte är en tillräckligt lång tidsfrist. Boverket 
menar också att det saknas ersättningsmaterial för cementbaserade produkter i 
de allra flesta fall. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta på kort sikt för att 
undvika en akut kris för byggandet i Sverige?

………………………………………

Carl-Oskar Bohlin (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-09-08
Besvaras senast
2021-09-15 kl. 12.00


